
Številka: 900-267 /2024-4                                                                                         
v Ljubljani, dne 22. 11. 2024                                                                                              

           

ZAPISNIK

14. redne seje Sveta ČS Rudnik, Mestne občine Ljubljana, ki je bila v ČETRTEK, 21. 11. 2024 ob 
17.00  uri, v Hiši Jerin, Jurčkova cesta 101, Ljubljana.

14. redno sejo Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana, 
sklicala in vodila predsednica Sveta Katarina Juvanc Šinkovec.

Predsedujoča je pozdravila prisotne in ugotovila, da je od 15-ih članov sveta na seji navzočih 12 članov, 
kar pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel z delom.

NAVZOČI ČLANI SVETA: Boštjan Doljak, Erna Kokalj Jezovšek, Tomaž Vargazon Anton Grošelj,
Katarina Juvanc Šinkovec, Alojz Mlakar, Aliana Moscatello, Robert Okorn, Andreja Vrtačnik Kremžar, 
Maja Rus, mag. Andreja Troppan, Jože Zrnec

ODSOTNI ČLANI SVETA: Žiga Skvarča – opr., Peter Kolenc – opr., Jure Maleš– opr.

OSTALI  NAVZOČI: Mladen Inđić in Ana Ralović– oba SLS MU MOL

Na glasovanje je predsedujoča dala sledeči PREDLOG DNEVNEGA REDA:

01. Potrditev zapisnika 13. redne seje
02. Izplačilo sejnin članom Sveta ČS Rudnik za leto 2024
03. Poročilo o aktivnostih 
04. Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik
05. Razno

Navzočih je bilo 9 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 9 članov sveta. 
ZA: 9             PROTI: /
Dnevni red je bil sprejet.

Predsedujoča je pričela s prvo točko dnevnega reda.



AD 1
Potrditev zapisnika 13. redne seje Sveta ČS Rudnik

Člani sveta so predlog zapisnika prejeli s sklicem seje. Predsedujoča je dala v razpravo zapisnik 13. redne 
seje. 

Ker pripomb na zapisnik ni bilo, je predsednica sveta dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 1/14:
Zapisnik 13. redne seje Sveta ČS Rudnik se sprejme.

Navzočih je bilo 9 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 9 članov sveta. 
ZA: 9 članov    PROTI:/
Sklep št. 1/14 je bil sprejet.

AD 2
Izplačilo sejnin članom Sveta ČS Rudnik za leto 2024

Člani sveta so prejeli evidenco prisotnosti na sejah Sveta ČS Rudnik v letu 2024.

Po razpravi je predsedujoča dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 2/14:
Svet ČS Rudnik potrjuje poročilo o prisotnosti predsednika in članov sveta ČS na rednih, izrednih 
in korespondenčnih sejah sveta v letu 2024. Za leto 2024 se izplačajo sejnine predsedniku in članom 
sveta, ki temeljijo na Poročilu o prisotnosti predsednika in članov sveta na sejah sveta v letu 2024,
v višini skladni z 12. členom Odloka o financiranju četrtnih skupnosti v MOL (Uradni list 92/2007 
in 11/2009).

Navzočih je bilo 9 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 9 članov sveta.
ZA: 9 članov PROTI:/
Sklep št. 2/14  je bil sprejet.

AD 3
Poročilo o aktivnostih

Predsedujoča je prisotne seznanila z naslednjimi informacijami:

 Ponovno bo okrašeno drevo v vsaki ČS, v ČS Rudnik je okrašeno drevo ob Dolenjski cesti pri 
ZD Rudnik. Prižig luči bo v petek, 29.11.2024

 Rudniška četrtinka 2024 2 glasilo je bilo v celoti raznošeno 13.11., prejeta pohvala Odseka za 
marketing MOL

 Sreda, 20.11.2024 bo slovesna otvoritev nove ograje v Botaničnem vrtu
 Delitev priboljškov za otroke bo na sedežu ČS Rudnik potekala od srede 27.11 do petka 

29.11.2024
 V četrtek, 28.11.2024 je bilo izvedeno predavanje Rdečega križa v dvorani PKR 20 za temeljne

postopke oživljanja ter varno uporabo defibrilatorja, ki ga organizira SLS MOL

Seji sta se pridružila člana sveta Aliana Moscatello in Anton Grošelj.

 Povabilo na delavnico društva Poligilda 28.11.2024, izdelava voščilnic
 Dogodek Praznični december in otroški bazar bosta potekala v torek, 10. 12. 2024, za darila 

poskrbi ČS Rudnik (otrokom bo namenjena sijoča plišasta sovica) 



- Povabilo na Ustvarjalni vrt- sejem ustvarjalcev in umetnikov, sobota, 30.11, 7.12, 14.12. in 
21.12 v Botaničnem vrtu od 11- 16 ure

AD 4
Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik

Predsedujoča je podala Odgovor Oddelka za gospodarske dejavnosti in promet MU MOL na poslan
odpravek sklepa vezano na prenovo Jurčkove in Peruzzijeve ceste.
»gre za križišče cest v upravljanju MOL in Dars-a, trenutno niso predvideni nobeni gradbeni posegi, 

ker potekajo usklajevanja za ureditev novega cestnega priključka«.

Član sveta Tomaž Vargazon je postavil vprašanje kdaj bo izvedeno preimenovanje ulic Jurčkova cesta
111 in 161 vezano na podane predloge ČS na poziv Komisije za poimenovanje naselij in ulic MOL zaradi 
zamenjave dokumentov ter seznanitev prebivalcev o spremembi.
Vprašanje bo poslano na pristojno Komisijo za poimenovanje naselij in ulic MOL. 

Član sveta Jože Zrnec je podal informacijo, da so po njegovem večkratnem prizadevanju uredili Cesto na 
Orle. Podal je kritiko za nesodelovanje pristojnega Oddelka za gospodarske dejavnosti in promet MOL 
ter JP Voka snaga.

Član sveta Anton Grošelj je izrazil zaskrbljenost in nestrinjanje o izvedbi projekta povezovalni kanal CO
ter prenova osrednje ljubljanske tržnice, saj je mnenja, da je le- ta pod kulturnim spomeniškim varstvom.

Članica sveta Erna Kokalj Jezovšek je izpostavila nepretočnost prometa zaradi nedelovanja signalizacije 
v križišču Ižanska cesta in Črna vas ter tudi prehitro vožnjo skozi Črno vas.

A5
Razno

Člani sveta so med sproščenim druženjem s predstavniki društev ter zunanjimi sodelavci odborov ČS 
Rudnik razpravljali o aktualnih tematikah v ČS Rudnik.

Seji se je pridružila članica sveta mag. Andreja Troppan.

Predsedujoča je ugotovila, da je dnevni red izčrpan in je sejo zaključila ob 21.00 uri. 

Zapisala:
Ana Ralović

       Predsednica Sveta ČS Rudnik
           Mestne občine Ljubljana
          Katarina Juvanc Šinkovec
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